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PROTOKÓŁ Nr 2/2011 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

z dnia 10 lutego 2011 roku 
 
 
Obecni na posiedzeniu:  
 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy     Społecznej 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej/Przewodniczący Klubu Radnych FS 
Łukasz Szymański – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności 
Jan Greczycho – Przewodniczący Klubu Radnych GWS 
 
Nieobecny: 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Rady/ Przewodniczący Komisji Gospodarki  
i BudŜetu 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Wiesław Czyczerski - Burmistrz Zbąszynka 
Jan Makarewicz – Sekretarz Gminy 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.00 
 
Porządek posiedzenia:  
 

1. Zgodnie z planem pracy Komisji Stałych i sesji. 
2. Sprawy bieŜące. 

 
Ad. 1  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur : 

� przedstawił plan  sesji w miesiącu lutym, 
� poinformował, Ŝe materiały na sesję zaopiniowane przez radcę prawnego będą 

przekazane na posiedzeniu poszczególnych Komisji. 
 

Sekretarz Gminy Jan Makarewicz  poinformował jakie projekty uchwał będą tematem obrad 
Komisji w lutym. 
 
Ad. 2 
 
Radny Ryszard Dembniak  skierował zapytanie odnoszące się do stanu dróg po zimie,  
a mianowicie czy w najbliŜszym czasie będą poczynione jakieś kroki zmierzające do 
polepszenia stanu nawierzchni na terenie Gminy? 
Odpowiedzi udzielił Wiesław Czyczerski- Burmistrz Zb ąszynka , który poinformował, Ŝe 
podejmowanie jakichkolwiek działań mających na celu ulepszenie stanu dróg w obecnym 
czasie jest bezzasadne z uwagi na panujące warunki atmosferyczne. Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, Ŝe uzupełnianie dziur powstałych na skutek zimy, byłoby w tym momencie 
rozwiązaniem nie tyle kosztownym co krótkotrwałym, nie wykluczył jednak korekty nawierzchni 
w późniejszym czasie. 
Radny Marcin Kumke  zwrócił uwagę na fakt, iŜ docierają do niego sygnały obecności dzikich 
zwierząt, które widywane są niedaleko zabudowań miejskich, w szczególności lisów. 
Burmistrz Zb ąszynka  zasugerował, by temat ten został dokładniej poruszony na Komisji 
Porządku Publicznego i Praworządności, poniewaŜ o podobnych spostrzeŜeniach 
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sygnalizowali równieŜ myśliwi. Mogą oni przeprowadzić odstrzał poza terenem miasta, w celu 
zmniejszenia populacji dzikich zwierząt, aczkolwiek na ten cel musi być zakupiona dla nich 
amunicja. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe zaczerpnie informacji dotyczących 
prawnego aspektu tej sprawy przy najbliŜszej okazji rozmowy z sekretarzem Koła Łowieckiego 
działającego na terenie Gminy, który jest jednocześnie członkiem Prezydium Zarządu 
Wojewódzkiego. 
Radny Jan  Greczycho  skierował zapytanie odnoszące się do tego, czy  radni mogą złoŜyć 
oficjalne podziękowanie swoim wyborcom na łamach Zbąszyneckiego Kwartalnika i czy on 
jako dyrektor szkoły moŜe przesłać materiały związane z Ŝyciem szkoły i jej promocją w celu 
zamieszczenia ich w niniejszej gazecie bądź pokazania ich w zbąszyneckiej telewizji?  
W odpowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, Ŝe organem wydającym zarówno  
kwartalnik jak i zbąszynecką telewizję internetową jest Urząd Miejski. Z tego teŜ względu 
kwestie polityczne są pomijane, a więc zamieszczenie takiego podziękowania przez członków 
ugrupowania nie jest moŜliwe. Natomiast jeśli chodzi o materiały związane z oświatą oraz 
szkolnictwem, to dla tych jak najbardziej miejsce znajdzie się zawsze. 
Nawiązując do tematu radny Łukasz Szyma ński , zapytał czy w kwartalniku znajdzie się 
równieŜ miejsce dla artykułów zamieszczanych przez policję, dotyczących zmian w przepisach 
itp.? 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  poinformował, Ŝe takie informacje mogą być 
zamieszczane w ramach stale pojawiających się artykułów pt. „Bezpieczeństwo”. 
 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Protokołowała: 
 
Bernadetta Zięba 
 
 
Przewodniczący Rady 
 
Jan Mazur 
 
 
Protokół otrzymują: 
 
1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz 
4. Skarbnik 


